

Enquiry Form for Searching Certified Clients Directory

搜索認證客戶目錄查詢表格

Details of Enquiry 查詢詳情

In order to provide correct information requested from public who need to access information about certifications granted, suspended or withdrawn by FCS, please fill-in the company name and certificate no. for our further process.

為了提供準確的資料，在查詢本公司曾頒發屬有效的證書、暫停或撤銷認證的認證客戶情況時，敬請填寫該客戶公司名稱和證書號碼，以方便有效處理相關查詢：

Enquiry of certification status of concerned client 查詢有關客戶的認證狀態：

A. Client Company Name 客戶公司名稱：

B. Issued FCS Certificate Number 所頒發的 FCS 證書編號：

For other enquiry 其他查詢：

By filling the above information, the enquirer unconditionally agree the “Terms and Conditions” in page 2 of this form for searching from the certified clients directory provided by FCS.

通過填寫上述資料，詢問者即表示無條件接受本表格第 2 頁中的“條款細則”，用以搜尋科正提供的認證客戶目錄。

Details of Enquirer 查詢人資料

Company Name 公司名稱：			
Address 公司地址：			
Name 姓名：		Title 職位：	
Tel 電話：		Fax 傳真：	
Email 電郵：		Date 日期：	

Please complete this form and return to our company by email : enquiry@frasercertification.com.hk 請填寫此表格並以電郵交回本公司

Terms and Conditions

條款細則

1. The directory is publicly accessible at the office of Fraser Certification Services Ltd.
客戶目錄可在本公司辦公室公開查閱。
2. An individual or organization (hereafter called “User”) should make appointment to access the directory by email to enquiry@frasercertification.com.hk. The maximum access of searching time is 30 minutes per each visit per day.
個人或組織（以下稱“用戶”）如欲查閱該客戶目錄資料，請通過電郵至 enquiry@frasercertification.com.hk 預約。每次查閱每天最長訪問時間為 30 分鐘。
3. User shall follow the following instructions when accessing the directory in our office.
於查閱客戶目錄時，請用戶必須按照辦公室同事的安排及遵守以下指示。
 - User shall not in any ways using the information from the Directory for business solicitation or other promotional purpose. Our company reserves the rights to take legal actions where necessary.
用戶不得以任何方式將目錄中的信息用於商業招攬或其他促銷目的。一經發現本公司會保留採取法律追究的權利。
 - It is strictly forbidden to take pictures in our company.
在本公司內嚴禁拍照。
 - If the user is found to behave abnormally while searching the customer directory, the company will ask the user to leave immediately without explanation.
如果在諮詢公司的客戶目錄時發現用戶行為異常，公司將要求用戶立即離開而無需任何解釋。
 - In case of fire or other emergencies, user must abide by the company’s fire escape arrangements.
如遇上火警或其他緊急時，用戶必須遵守本公司其走火安排。